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Protokół nr 7/VIII/2019 

z obrad VII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 30 kwietnia 2019 roku. 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00 

Zakończenie obrad – godz. 15:50 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

• Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 

12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Dyrektor 

GOKSiR Leszek Orczykowski, Kierownik ZGKiM Karol Kozak i sołtysi z terenu Gminy 

Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnej 

Wiolety Frydrych i Radnego Michała Studzińskiego. 

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i sołtysów stanowią 

załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

• Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim  

dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w 

Trąbkach” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki Wielkie – 

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

7. Zapytania Radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

8. Zapytania i wnioski sołtysów; 

9. Zamknięcie sesji zwyczajnej.  
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad 

uchwały w sprawie zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie. Uzasadnił powyższy wniosek. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy ktoś jeszcze zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad. 

Kolejnych uwag nie zgłoszono.  Poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. Spytał, kto jest za 

wprowadzeniem w/w uchwały do porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w projekt uchwały do porządku 

obrad. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

 

Przewodniczący Rady - przedstawił aktualny porządek obrad z uwzględnionymi zmianami: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032 - 

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim  

dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w 

Trąbkach” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki Wielkie – 

referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie; 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

8. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;  

9. Zapytania i wnioski  sołtysów; 

10. Zamknięcie sesji zwyczajnej.  

     

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad po zmianie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

• Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do 

protokołu z w/w sesji Rady Gminy. Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 
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W głosowaniu udział bierze 13  radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VI sesji zwyczajnej Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – przed przystąpieniem do odczytania uzasadnienia 

w/w uchwały podała, że w związku z koniecznością wprowadzenia dodatkowych zmian 

budżetu Gminy od dnia wczorajszego – od czasu omówienia materiałów sesyjnych, do dnia 

dzisiejszego budżet, który otrzymali Radni w materiałach sesyjnych uległ zmianie. Prosi o 

naniesienie tych zmian w projekcie przekazanej uchwały.  tj. zmieniła się kwota: 

- dochodu budżetu Gminy z 63 878 044,75 na 64 180 539,05,  

- wydatków budżetu Gminy z 67 361 642,47 zł.  na 67 664 136,76 zł. w tym: 

- wydatki bieżące z: 46 150 577,41 na 46 451 071,71 zł.   

- wydatki majątkowe z: 21 211 065,06 na 21213065,06 zł.  

 Kolejno odczytała uzasadnienie powyższej uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

zaznaczył, że szczegółowo wszystkie zmiany budżetu ujęte w projekcie w/w uchwały zostały 

omówione na posiedzeniu Komisji Wspólnej, podczas omawiania materiałów sesyjnych. Po-

prosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie tylko przyczyny zmiany budżetu Gminy od dnia wczoraj-

szego do dnia dzisiejszego, co na to wpłynęło.  

 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że zmiana ta wynikła z otrzymanej dotacji na 

wypłatę akcyzy dla rolników i do końca bieżącego miesiąca należy to wypłacić. Zmiana została 

dokonana Zarządzeniem Wójta Gminy w dniu wczorajszym.  

(Radna Justyna Perka opuściła salę obrad) 

 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/47/2019 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/ 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 

-2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały 

odczytując uzasadnienie projektu uchwały. Podała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

zostały ujęte wszystkie zmiany, które zostały wprowadzone w uchwale w sprawie zmian 

budżetu gminy.  
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Wójt Gminy – powiedział, że po tej zmianie przygotowujemy cały kompleks działek do 

sprzedaży. Cały kompleks działek został wyceniony i jeżeli dojdzie do sprzedaży to wartość 

zaciągniętego kredytu ulegnie znaczącej zmianie.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.  

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/48/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem 

Gdańskim  dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą 

„Trąbki w Trąbkach” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. W tym 

roku Starostwo przeznaczy na cel siedem tysięcy złotych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/49/2019 w w/w sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca sołectwa Trąbki 

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy  - zreferował potrzebę podjęcia uchwały, po czym poprosił 

Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji  o uszczegółowienie. 

Pan Ryszard Budzyński Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji – uzasadnił 

potrzebę podjęcia powyższej uchwały, odczytując uzasadnienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. W 

ramach wyjaśnienia zapytał, czy nadpłata została wyrównana. 

Radny Ryszard Budzyński – poinformował, że faktura została skorygowana do stanu 

faktycznego. 

/Do obrad dołączył Radny Michał Studziński/  
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Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie, większością głosów, podjęła uchwałę nr VII/50/2019 w w/w 

sprawie. 

/Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały/. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że 

zmiana dotyczy terenu położonego za biedronką jadąc z Trąbek Wielkich w kierunku Gdańska.  

 

Pan Zbigniew Byliński – przedstawiciel biura urbanistycznego, poinformował, że projekt był 

sporządzany zgodnie z ustawą. Pełna procedura została zrealizowana. Zmieniamy fragment 

obowiązującej uchwały tylko w obszarze działki nr 14. Zmiana dotyczy wyłącznie zapisu 

odpowiedniego podpunktu. Odczytał jego treść. Kolejno podał, że uzasadnienie nie jest częścią 

uchwały i nie będzie ono publikowane w dzienniku, pozostaje tyko w Biurze Rady. Prosi o 

podjęcie uchwały. Wójt Gminy – jako organ wykonawczy, wykonał całą procedurę dotyczącą 

wyłożenia tego planu. 

 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy działki sąsiadujące z działkami są prywatne czy 

gminne. 

 

Wójt Gminy – powiedział, że to własność prywatna. Usługi, czy też produkty, które tam mają 

powstać, będzie tworzyła firma produkująca urządzenia sterujące dla kolei. 

 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy będzie to uciążliwe dla przyszłych właścicieli działek, 

którzy kiedyś będą chcieli się tam budować. 

 

Wójt Gminy – poinformował, że nie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Wójt Gminy – poinformował, że firma Voestalpine zakupiła ten teren pod inwestycję 

polegającą na rozbudowie jej dotychczasowej siedziby. Rozbudowa wymagana jest z powodu 

dużego zapotrzebowania na jej usługi i produkowane urządzenia.  

Pan Zbigniew Byliński – przedstawiciel biura urbanistycznego, powiedział, że właściciel złożył 

wniosek o utrzymaniu propozycji 60% rozbudowy, nie wnosił o zmianę ograniczeń.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, w jaki sposób Gmina będzie mogła to kontrolować, 

czy to 60% rozbudowy nie zwiększy się. 

Wójt Gminy – stwierdził, że muszą być wydane zezwolenia na budowę Starosty, a ponadto 

nadzór budowlany dokonuje kontroli takich inwestycji. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której udział wzięli: Wójt Gminy, 

Przewodniczący Rady Gminy, urbanista oraz Radny Sławomir Mazurek. W dyskusji Wójt 

Gminny wyjaśniając podał, że będzie to tylko powiększenie obiektu, który obecnie już istnieje.  
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Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej 

uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/51/2019 w w/w sprawie. 

Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały. 

 

Ad 7.  Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady 

Gminy. 

 

Wójt Gminy - poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie, m.in:  

 

- zakończyła się rejestracja do służby wojskowej;  

- uczestniczył w posiedzeniach komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie; 

- uczestniczył w jubileuszach pożycia małżeńskiego i 90+ urodzin; 

- uczestniczył w walnym zebraniu Banku Spółdzielczego; 

- uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami Złej Wsi w sprawie partycypacji w budowie dróg; 

- uczestniczył w spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Kolbudy;  

- uczestniczył w spotkaniu w Szkole Podstawowej w Czerniewie w sprawie projektu 

edukacyjnego „jakość edukacji”; 

- uczestniczył w spotkaniu Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia; 

- uczestniczył w spotkaniu z przedsiębiorcami;  

- uczestniczył w imprezie cyklicznej, pn. „Jajcarnia”; 

- uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki 

Wielkie.  

- uczestniczył w spotkaniu z Kierownikami Jednostek Urzędu Gminy; 

- uczestniczył w zebraniu w Gołębiewie Średnim dotyczącym budowy drogi wojewódzkiej nr 

222; 

- uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami Trąbek Wielkich w sprawie rozbudowy drogi, do 

której został złożony projekt o dofinansowanie; 

- był zapraszany do jednostki PSP w Pruszczu Gdańskim, do klubów seniora na spotkania 

wielkanocne; 

- jest ogłoszony konkurs na realizację przedsięwzięć; 

- uczestniczył w spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie;  

- gościł Pana Premiera Jarosława Gowina,  

- uczestniczył  w walnym zgromadzeniu Związku Gmin Pomorskich; 

- odbył się konkurs kronik;  

- w miesiącu lipcu odbędzie się wizyta delegacji z zaprzyjaźnionej Gminy niemieckiej  

Uehlfeld. Od 11 do 16 lipca będziemy gościć 13 osób złącznie z Burmistrzem Gminy Uehlfeld 

Wernerem Stoeckerem. 

Kolejno podziękował wszystkim, którzy wzięli udział we Mszy Papieskiej w Czerniewie, 

podziękował Fundacji Pan Władek za udostępnienie wystawy obrazów Jana Pawła II. 

Następnie Wójt odczytał podjęte zarządzenia, w sumie 18.  

Kolejno Wójt Gminy poinformował o rozstrzygniętych przetargach.  



  7 

 

Ad 15. Zapytania Radnych do sprawozdania Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są pytania do wystąpienia 

Wójta Gminy. Zwrócił uwagę, że bardzo dużo się wydarzyło od ostatniej sesji. 

 

Radny Ryszard Budzyński – zapytał, czy Pan Wójt Gminy przewiduje podziękowanie 

sołtysom, którzy zakończyli swoją kadencję.  

 

Wójt Gminy – poinformował, że tak. 

 

Radny Sławomir Mazurek – zapytał, czy działki w Sobowidzu nad jeziorem są przewidziane 

do skanalizowania. 

 

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie. Będą jedynie zwodociągowane. Działki te będą w zasięgu 

kanalizacyjnej więc nie będzie z przyłączeniem problemu.  

 

Ad 16. Zapytania i wnioski sołtysów. 

 

Sołtys Jan Selka – podniósł kwestię decyzji w sprawie założenia progu zwalniającego na 

skrzyżowaniu ul. Leśnej. Zapytał czy znamy termin realizacji. Kolejno podziękował 

Kierownikowi ZGKiM za wbudowanie gruzu na ul. Tęczowej i Radosnej. Obecnie, ponownie 

mieszkańcy zakupili 4 wywrotki gruzu, który czeka do wbudowania. 

Jest to skrzyżowanie dwóch dróg i jest tam bardzo niebezpiecznie. Ostatnio doszło tam do 

bardzo dużej tragedii. Mieszkańcy proszą o próg zwalniający.  

 

Kierownik ZGKiM Pan Karol Kozak -  podał, że montaż progu jest zlecony, będzie on wkrótce 

zamontowany.  

 

Radny Sławomir Mazurek – powiedział, że przydałby się słupek przy spowalniaczu koło Pana 

Markowskiego, rozmawialiśmy o tym na poprzedniej sesji Rady Gminy 

 

Pan Kierownik ZGKiM Pan Karol Kozak – stwierdził, że przypomni aby został on 

zamontowany  

 

Przewodniczący Rady Gminy – pogratulował Wójtowi Gminy ponownego wyboru na prezesa 

Stowarzyszenia Gmin Pomorskich. 

 

Ad 17. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

 

Przewodniczący Rady - zamknął VII zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za 

czynny udział. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy: 

Katarzyna Czyż            Zbigniew Leszczyński 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji, 
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3. Uchwały podjęte na sesji – nr VII/47/2019 – VII/51/2019 


